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گروه سیاسی:  وزیر کشور گفت: هر استانی باید یک محوریت 
فعالیت اقتصادی داشته باشد و در چهارچوب ظرفیت استانی 
خود عمل کند. به گزارش تجارت به نقل از ایرنا، »عبدالرضا 
رحمانی فضلی« در نشست هم اندیشی معاونان هماهنگی امور 
اقتصادی استانداری های کشور که در محل وزارت کشور شد، 
اظهار داش��ت: اس��تانداری ها در بخش افزایش بهروری، رشد 

اقتصادی، نرخ بیکاری، افزایش ...

گروه سیاس�ی: س��خنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی 
مجلس از حضور رئیس س��ازمان انرژی اتمی در جلس��ه امروز 
فراکسیون خبر داد و از قول وی گفت:قابلیت برگشت پذیری 
به شرایط قبل از برجام را داریم و ظرف چند ماه آینده خبرهای 
خوبی از اراک خواهید شنید. به گزارش خانه ملت، سیدحسین 
نقوی حسینی با اشاره به نشست فراکسیون نمایندگان ولایی 

مجلس شورای اسلامی که با حضور...

 استانداری ها برای رشد 
اقتصاد  هدفگذاری كنند

 خبرهای خوبی از اراک
 در راه است
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داش��تم به سمت محل 
کارم م��ی آم��دم ک��ه 
نوش��ته روی شیش��ه یک ماش��ین پراید 
نظ��رم را جلب کرد. جلوتر که رفتم، دیدم 
روی یک تکه کاغذ که زیر برف پاک کن 
گذاش��ته بودند نوش��ته شده بود: » سلام 
دوس��ت عزیز، عذرخواهی می کنم، بنده 
آیینه ش��ما رو زدم، با این ش��ماره تماس 

بگیرید...

داده  نش��ان  تجرب��ه 
برخ��ورد قه��ری با هر 
مس��ئله ای -که نیاز و 
خواس��ته م��ردم و جوانان ب��وده-، نتیجه 
منفی به دنبال داش��ته اس��ت و با توجه به 
وضعیت نامناسب اقتصادی کنونی اصرار 
به مقابله با صنعت تولید محتوای اپراتوری 
و خدم��ات ارزش افزوده-ک��ه می توان��د 

علاوه بر ایجاد...

ادامه در صفحه5
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گزارش ویژه

رییس اتاق ایران انتقاد کرد؛

سرگردانی دولت در حوزه تولید

اسلامی در مراسم گرامیداشت روز جهانی دریانوردی تاکید کرد؛

ضرورت توسعه 
حمل و نقل دریایی

وزیر نیرو خبر داد:

رکورد شکنی صادرات، تولید
 و صرفه جوئی در مصرف برق

گروه انرژی: وزیر نیرو با تاکید بر اینکه پیک تابستان امسال را بدون خاموشی 
س��پری کرده ایم، گفت: امس��ال با بهره برداری از س��ه هزار و ۲۵۰ مگاوات نیروگاه 
جدید، صرفه جویی سه هزار و ۸۷۴ مگاواتی در مصرف برق پیک...  صفحه 5
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خروج از رکود با تسهیل صادرات 
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 خبرهای خوبی از اراک در راه است

چهار باغ  عباس آباد هديه مقام معظم رهبری به مردم تهرانعزم جدی د رتوان افزائی زنان روستائی

امنيت پايدار خليج فارس به همت حضور ايران است

مداخله در بازار ارز با دستور رئيس جمهور انجام شد

گروه سیاسی: سخنگوی فراکسیون نمایندگان ولایی 
مجلس از حضور رئیس سازمان انرژی اتمی در جلسه 
ام�روز فراکس�یون خبر داد و از ق�ول وی گفت:قابلیت 
برگشت پذیری به شرایط قبل از برجام را داریم و ظرف 

چند ماه آینده خبرهای خوبی از اراک خواهید شنید.
به گزارش خانه ملت، سیدحس��ین نقوی حس��ینی با 
اشاره به نشست فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس 
شورای اسلامی که با حضور علی اکبر صالحی رئیس 
س��ازمان انرژی اتمی برگزار ش��د، اظهار داش��ت: در 
این جلس��ه نمایندگان درخواست ارائه توضیحاتی در 
خص��وص گام های اخیر مرب��وط به کاهش تعهدات 
برجام��ی پ��س از خروج آمریکا، قابلیت برگش��ت به 
شرایط قبل از برجام، ضرورت تقویت سایت اصفهان، 
اس��تفاده از ظرفیت جوان و نخبگان کش��ور در بخث 

فناوری هسته ای داشتند.
وی افزود: در این جلسه همچنین سوالاتی پیرامون 
اقدام��ات اخی��ر در زمین��ه کاهش تعه��دات برجامی 
بلافاصله بعد از خروج آمریکا از برجام، برنامه سازمان 
روی نس��ل های جدید و پیش��رفته س��انتریفیوژها، 

اقدامات در حوزه پیشران های هسته ای، دستاوردها 
در ح��وزه اکتش��افات، تأکی��د بر ضرورت اس��تفاده از 
س��انتریفیوژهای نس��ل جدی��د مطابق کش��ورهای 
پیشرفته و رساندن غنی سازی اورانیوم به ۵۰ درصد 

مطرح شد.
نقوی حسینی با تشریح اظهارات علی اکبر صالحی در 
این جلسه گفت:بر اساس اظهارات ایشان آن قسمت 
از بیانیه ۹ بندی مقام معظم رهبری - که جزو وظایف 
س��ازمان انرژی اتمی کش��ور بود، اجرایی ش��ده که از 

جمله آن بندهای ۳، ۴ و ۵ است.
نماینده مردم در مجلس دهم ادامه داد: صالحی عنوان 
کرد که بعد از خروج آمریکا از برجام تمام دس��تورات 
مقام معظم رهبری در حوزه فناوری هسته ای اجرایی 
شده است ولی بندهای غیرفنی در حوزه اختیارات آنها 

نبوده و وزارت امور خارجه باید پاسخگو باشد.
نقوی حس��ینی با اش��اره به توضیحات صالحی بیان 
داش��ت: تا امروز از لحاظ سیاس��ی اجازه اجماع جهانی 
علیه ایران را نداده ایم و دش��منان ما در جهان غرب 
مجبور به اعتراف به اقتدار نظام جمهوری اس��لامی 

ایران شده اند.
نماین��ده م��ردم ورامین با بیان اینکه هیات نظارت بر 
اجرای برجام دو هفته پیش برای گام س��وم تش��کیل 
جلس��ه داده و پیش��نهاداتی هم ب��ه رئیس جمهوری 
داده ش��ده، اظهار داش��ت: )طبق اظهارات آقای دکتر 
صالحی(  سالن مونتاژ سانتریفیوژهای جدید و مدرن را 
ساخته ایم که حدود ۲۰ سانتریفیوژ IR۶ در این سالن 
مونتاژ شده است همچنین قابلیت برگشت پذیری به 
ش��رایط قبل از برجام را داریم و ظرف چند ماه آینده 

خبرهای خوبی از اراک خواهید شنید.
س��خنگوی فراکس��یون نماین��دگان ولایی مجلس 
ش��ورای اس��لامی با بیان اینکه صالحی اظهار داشت 
که در حوزه پیشران هادستاوردهای خوبی داشته ایم، 
خاطرنش��ان کرد: وی اعلام کرد که میزان اورانیوم 
غنی شده ما از ۳۰۰ کیلو به ۳۷۰ کیلو رسیده و روی 
نسل های IR۶ و IR۷ کار کرده ایم و  سانتریفیوژهای  
IR۸ را نیز در دستور کار داریم ضمن اینکه برای انجام 
ام��ور خود به اس��تفاده از ظرفی��ت جوانان و نخبگان 

اهتمام و اعتقاد داریم.

گ�روه اجتماع�ی: مع�اون رییس جمه�ور در امور زنان و 
خان�واده درب�اره برنامه های معاونت زنان در رس�یدگی 
ب�ه آم�وزش ک�ودکان بازمان�ده از تحصی�ل در مناط�ق 
مح�روم گفت: شناس�ایی این ک�ودکان، توجیه خانواده 
ب�رای ض�رورت حضور آنه�ا در کلاس درس و همچنین 
ایجاد مدارس برای کودکان بازمانده از تحصیل از جمله 

اهداف ماست.
به گزارش تجارت، معصومه ابتکار در گفت وگو با ایلنا 
درب��اره ارائه طرح برای رس��یدگی ب��ه وضعیت دانش 
آموزان دختر بازمانده از تحصیل در مناطق روس��تایی 
و محروم کشور گفت: برای رسیدگی و بهبود وضعیت 
تحصیل��ی و آم��وزش دان��ش آم��وزان دخت��ر مناطق 
محروم و عش��ایر طی یک طرح با آموزش و پرورش 
همکاری های��ی را داریم ت��ا بتوانیم دختران بازمانده از 
تحصی��ل و ه��ر کودک��ی که به دلایل مختلف از درس 
و آموزش بازمانده اس��ت را شناس��ایی کنیم. البته بحث 
اصلی ما با آموزش و پرورش هم این است که به طور 
جد به شناسایی دختران بازمانده از تحصیل بپردازیم.

وی در ادامه با اشاره به اهداف معاونت زناندر راستای 
کمک و شناس��ایی ک��ودکان بازمانده از تحصیل بیان 
کرد: در حال حاضر بحث شناس��ایی دختران بازمانده 
از تحصیل به خصوص در مناطق روس��تایی و مناطق 
مرزی کش��ور در حال انجام اس��ت و ما پیگیر نتایج  آن 

هستیم تا دیگر شاهد دخترانی که به دلایل مختلف از 
تحصیل باز می مانند، نباش��یم. شناسایی این کودکان، 
توجی��ه خان��واده برای حضور آنه��ا در کلاس درس و 
همچنی��ن ایج��اد م��دارس برای ک��ودکان بازمانده از 

تحصیل از جمله اهداف ماست.
معاون رییس جمهور در امور زنان و خانواده در خصوص 
مدارس��ی که برای کودکان بازمانده از تحصیل ساخته 
ش��ده اس��ت، گفت: در حال حاضر دو مدرس��ه فعال در 
اس��تان سیس��تان وبلوچستان داریم که یک مدرسه در 
ش��یر آباد  در مناطق حاش��یه ای زاهدان است و دیگری 
در روس��تای چاه جمال ایرانش��هر واقع ش��ده که این 
م��دارس خاص کودکان بازمانده از تحصیل هس��تند. 
ابتکار با تاکید بر فرهنگ س��ازی خانواده های عش��ایر 
جه��ت تش��ویق فرزندان خود ب��ه تحصیل گفت: این 
مس��اله بس��یار حائز اهمیت است و برای آن باید برنامه 

ریزی های ویژه ای شود تا دیگر کودک و دختر بازمانده 
از تحصیل نداش��ته باش��یم. وی درباره حمایت از زنان 
روستایی و عشایر گفت: یکی از محورهای فعالیت ما در 
معاونت زنان موضوع توجه و رسیدگی به  زنان روستایی 
اس��ت. به طور خاص بحث توان افزایی زنان روس��تایی 
با همکاری دستگاه های مختلف از جمله دستگاه های 
حمایتی و دس��تگاه هایی ک��ه در بحث مهارت  فعالیت 
دارند، مدنظر ماس��ت. به عنوان مثال در زمینه صنایع 
دستی ما یک تفاهم نامه ای داریم که برای حمایت از 
زنان عشایر و روستایی موثر است. معاون رییس جمهور 
در ام��ور زن��ان و خان��واده اضافه ک��رد:  تلاش ما بر این 
است که زنان روستایی و عشایر بتوانند توانمندی های 
خودش��ان را در عرص��ه اقتص��ادی و موضوعاتی که در 
راس��تای اهداف خودش��ان است را عملیاتی کنند. یکی 
از محوره��ای کار ما در موضوع س��وادآموزی دختران 

روستایی و عشایری است.
ابت��کار گفت: دختران عش��ایری و روس��تایی بعضا به 
دلایل��ی از تحصی��لات و مدرس��ه دور می مانند، از این 
رو حدود دو س��ال اس��ت که با س��ازمان نهضت س��واد 
آموزی برای بهبود ش��رایط تحصیلی دختران بازمانده 
از تحصیل عش��ایری و روس��تایی کار می کنیم و عملا 
هزاران دختر روستایی و عشایری از این طرح استفاده 

می کنند.

گروه اجتماعی: شهردار تهران صبح امروز در مراسم کلنگ 
زن�ی مجموع�ه »چهارب�اغ« در مصلی که با حضور اعضای 
شورای شهر برگزار شد، با اشاره به اینکه تحویل مجموعه 
اراض�ی عب�اس آباد برای بهره برداری پروژه های طراحی 
ش�ده در این مجموعه بدون حمایت رهبری امکان پذیر 
نب�وده، گف�ت: مجموعه چهار باغ در حقیقت هدیه رهبری 

به مردم تهران است.
به گزارش ایلنا، پیروز حناچی در مراسم کلنگ زنی چهار 
باغ تهران واقع در اراضی عباس آباد گفت: این باغی که 
امروز کلنگ زنی شد یک ویژگی مهم دارد و آن پیوستگی 
ش��مال و جنوب اراضی عباس آباد اس��ت که توس��ط این 

مجموعه محقق می شود.
وی اف��زود: از مجم��وع ۵۲۰ هکتار اراضی عباس آباد که 
به شهرداری تهران تحویل داده شده است قطعا ساخت 

مجموعه چهار باغ موجب پیوستگی شمال و جنوب اراضی 
عباس آباد می شود. بی تردید این کار بدون حمایت مقام 
معظم رهبری امکانپذیر نبود و در حقیقت هدیه خوبی از 

طرف ایشان به مردم تهران داده شده است.
وی ادامه داد: قطعا این پروژه در حداقل زمان ممکن آماده 
خواهد شد و یکی از دستاوردهای مهم در قالب اجرای این 

پروژه اتصال آن به مصلای تهران خواهد بود که این کار 
از طریق احداث زیرگذر انجام خواهد شد.

ش��هردار تهران در بخش دیگری از صحبت های خود با 
اش��اره به مذاکراتی که با مجموعه مصلای تهران ش��ده 
است، گفت: یک ایستگاه مترو در پروژه چهارباغ ساخته 
خواهد شد تا مردم دسترسی راحت تری به این مجموعه 
داشته باشند. در این جا جاذبه هایی نیز ایجاد خواهد شد 
تا حضور مردم  در این مجموعه تسهیل و به عنوان یک 
مقصد گردش��گری قلمداد ش��ود.   به گزارش شهرنوشت 
وی تاکید کرد: مدیرعامل سازمان بوستان و فضاهای سبز 
شهر تهران قول داده است که فاز یک این مجموعه ظرف 
مدت یک س��ال س��اخته شود. در این مجموعه براساس 
مصوبه شورای عالی شهرسازی و معماری حداکثر میزان 

ساخت و ساز ۵ درصد کل سطح محوطه خواهد بود.

گروه سیاسی: فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب 
اسلامی با بیان اینکه به همت دریادلان نیروی دریایی ارتش و 
سپاه پاسداران امروز امنیت در خلیج فارس برقرار است، گفت: 
اگر حادثه ای در خلیج فارس رخ دهد، کشورهای جنوب خلیج 

فارس از تشنگی می میرند.
دریادار علیرضا تنگسیری در همایش روز دریانورد و روز جهانی 
دریانوردی در تهران اظهار داشت: امروز ایران کشوری دارای 

دریاهای عظیم در شمال و جنوب است.
وی افزود: حضور استعمارگران در خلیج فارس نظیر کشورهایی 
مثل اسپانیا و پرتغال در گذشته نمادی از اهمیت خلیج فارس 

داشت. پرتغالی ها 11۷ سال در خلیج فارس حضور داشتند.
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ادامه 
داد: حضور این کشورها و همچنین کشورهایی مثل آ مریکا و 
انگلیس در خلیج فارس نشان از جایگاه راهبردی این منطقه 
دارد؛ خلیج فارس نیازمند امنیت است؛ کشور ایران با دارا بودن 
جزای��ر مه��م و راهب��ردی در این منطقه و همچنین دارا بودن 

مرزهای بلند دریایی مزیت ویژه ای دارد.

دریادار تنگسیری افزود: ما پیام صلح و دوستی ، ثبات و امنیت را 
در خلیج فارس از طرف مردم ایران در همایش های کشورهای 

قطر، امارات، عمان و ... به گوش همه رسانده ایم.
وی تاکی��د ک��رد: ما معتقدیم ۷+1 می تواند امنیت را در خلیج 
فارس ایجاد کند؛ ۷ کشور جنوبی خلیج فارس در کشور ایران 
که طولانی ترین مرز دریایی را با خلیج فارس دارد می توانند 

به امنیت پایدار در منطقه کمک کنند.
فرمانده نیروی دریایی سپاه پاسداران انقلاب اسلامی با بیان 
اینکه امروز آبراهه های مهم از شمال و جنوب ایران ایمن و 
امن هستند گفت: آبراهه های عمیق در خلیج فارس و سواحل 
عمان بین جزایر جمهوری اسلامی ایران امنیت و ایمنی دارند 

و ما دائما به دنبال امنیت آن بوده ایم.
وی تاکید کرد: حضور بیگانگان در منطقه خلیج فارس ناامنی 
و بی ثباتی دارد، بیگانه دلش نمی سوزد، در منطقه آتش برقرار 
ش��ود آنها فقط می خواهند به کش��ورهای منطقه دیکته کنند 
که ش��ما به صلاح نیاز دارید و ما دارای صلاح هس��تیم و در 
واق��ع آمری��کا و انگلیس می خواهند دیکته کنند که بی ثباتی 

در منطقه وجود دارد اما ما به عنوان صاحب منطقه راهبردی 
خلیج فارس تنگه هرمز و دریای مکران امنیت و ثبات را به 

همسایه ها هدیه می دهیم.
دریادار تنگسیری تاکید کرد: ما امروز قادریم امنیت را در خلیج 
فارس برقرار کنیم، ایران پرچم دار امنیت است، ما با همکاری 
دریادلان ارتش جمهوری اسلامی در دریای عمان و اقیانوس 
هند ثبات و امنیت برقرار کرده ایم. وی افزود: در همایشی که 
چندی پیش در قطر برگزار شد که یکی از فرانسوی ها که با 
ما نشستی داشت، گفتم که چرا در خلیج فارس هستید و وی 
مدعی شد ما برای امنیت به خلیج فارس آمده ایم، اما به وی 
گفتم که شما ناامنی  ایجاد کرده اید، شما صدام را تجهیز کردید، 
اما بدانید خلیج فارس محل امنی است. وی افزود: به طرف 
فرانسوی گفتم شما موضوعاتی را در همان همایش قطر مطرح 
می کنید که فقط تخم نفاق می کارد مگر شما مسلمان هستید 
که موضوع شیعه و سنی را مطرح می کنید؟ چرا نام جعلی خلیج 
ع ر ب ی را مطرح می کنید، در حالی که اینجا خلیج فارس ا 

ست که وی اعلام کرد، بله ما اشتباه کرده ایم.

گروه سیاسی: معاون ارزی اسبق بانک مرکزی می گوید 
مداخله در بازار فردایی ارز به درخواست دبیرخانه شورای 
عالی امنیت ملی و دستور رئیس جمهور و تایید رئیس 

کل بانک مرکزی انجام شده است.
ب��ه گ��زارش تج��ارت احم��د عراقچ��ی در مصاحبه  با 
خبرگزاری فارس گفت:  مداخله در بازار فردایی ارز به 
درخواس��ت دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی و دستور 
رئی��س جمه��ور و تایید رئیس کل بانک مرکزی انجام 

شده است. عراقچی در ادامه افزود: از نیمه مرداد ۹۶ که 
مسئولیت معاونت ارزی به بنده واگذار شد، بررسی های 
کارشناس��ی مفصلی را بر اس��اس تجربیات گذش��ته و 
مس��تنداتی که وجود داش��ت آغاز کردیم.  از بدو ورود 
من به معاونت ارزی گزارش��ات متعدد و مس��تندی را به 
ص��ورت هفتگ��ی به رئیس کل بانک مرکزی و مقامات 
بالات��ر ارائ��ه می کردیم دال بر اینکه چه وضعیت ارزی 
داریم و چه پیش بینی از آینده بازار ارز کشور وجود دارد 

.وی بیان کرد: ما از اول شهریور ۹۶ وقوع بحران ارزی 
را پیش بین��ی ک��رده بودیم و آن را قطعی می دانس��تیم. 
مفصل می توان درباره ریشه های اقتصادی این مسأله 
بحث کرد. اما به صورت خلاصه محاسباتی از نرخ واقعی 
ارز داشتیم. همینطور از میزان عرضه ارز و تقاضای ارز 
و همینطور کل ش��رایط اقتصادی کش��ور برآوردهایی 
داش��تیم و پیش بین��ی می کردیم که ب��ازار ارز وضعیت 

مناسبی نخواهد داشت.

صالحی در نشست فراكسيون نمايندگان ولايی:

حناچی بيان كرد؛معاون رييس جمهور در امور زنان اظهار داشت؛

دريادار تنگسيری؛

معاون ارزی اسبق بانك مركزی؛

ضرورت پرهیز خودی ها 
از نزاع و اختلاف
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علوی در همایش فرماندهان بسیج مطرح کرد؛


